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“Czy będzie nowy szpitalik dziecięcy”

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Do końca marca powinny zapaść decyzje, czy
wybudowana zostanie nowa siedziba szpitala dziecięcego w Kielcach. Trwa analiza kosztów
– tłumaczy Marek Gos, członek zarządu województwa. Planowana dotychczas modernizacja i
rozbudowa szpitala, kosztowałaby 80 milionów złotych. Nie ma natomiast dokładnych
wyliczeń, ile należałoby zapłacić za budowę nowej siedziby. Mogłaby ona powstać na działce
przy Langiewicza, albo przy Świętokrzyskim Centrum Onkologii. Marek Gos, odrzuca opinie,
że decyzje w sprawie szpitala są odwlekane w czasie. Jak dodał dotychczas środki
pomocowych na inwestycje w ochronie zdrowia w całym regionie wynosiły 26 milionów
złotych, a jeden etap budowy szpitala szacuje się na 30 milionów złotych. Dyrektor szpitala
Włodzimierz Wielgus- mówi, że budowa nowej siedziby powinna być priorytetem dla ochrony
zdrowia w województwie. Niektóre pawilony mają po 90 lat. Natomiast absurdem nazwał
pojawiające się głosy, ze szpital ma być celowo doprowadzony do ruiny, tak aby można było
łatwiej go sprywatyzować. “Cały czas walczę aby budować nowy obiekt, tak aby dzieci były
leczone w lepszych warunkach.”- mówi dyrektor.


